
Sammandrag styrelsemöte 171209 

 

Ekonomisk rapport. Kassören rapporterar att föreningen har god ekonomi och budget ser ut att hålla 

enligt plan. 

NBS har 446 medlemmar i dagsläget. 

Ansvariga för grupperna har inget att rapportera för tillfället men snart drar planeringen igång igen 

inför nya säsongen.  

Information angående lekplatsen. Åtgärder måste göras innan 1 juni då campingen öppnar för 

säsongen. Lekhuset, linbanan och gungställningen är bristfälliga och måste åtgärdas. Ansvarig tar tag 

i detta och utför det på lämpligt sätt till våren.  

Årsmötet. Alla handlingar kommer finnas på webben i god tid innan årsmötet. Man kan hålla sig 

uppdaterad genom att gå in och titta vad som händer i föreningen. 

Verksamhetsberättelsen kommer att sammanställas och finnas på webben. 

Verksamhetsplan 2018 kommer styrelsen att jobba med i januari. 

Två motioner till årsmötet har inkommit och dessa kommer att sammanställas 

Styrelsen beslutar att det blir en lägsta avgift för utskick av faktura på vinterelen.             

Styrelsen beslutar att man tar in hjälp med webb fram till årsmötet. 

Styrelsen jobbar vidare med verksamhetsplanen på styrelsemötet i januari. Även med planeringen    

att fälla och återplantera björkar mellan badet och Björkvägen/Häggvägen, från sopstationen ner 

mot badet. 

För NBS Susann Kumm 

 


